
 

 

 

Bestyrelsesmøde d. 4/9 - 2024 

DAGSORDEN  
 

 

1. Opsamling på referater.    

2. Kort Status: Bank adgang: Christen har taget kontakt og alle skal ind og godkende, 

Christen sender vejledning. 

3. Træfældning. John går en runde og får mærket op hvilke træer der skal 

fældes/studses pt er det træer udfor teglmarken 22 og 56.  

4. Områdedag opsamling. En rigtig fin dag, dog ikke til maling, John vurdere om det 

kan holde en sæson mere eller om der skal samles et lille hold til maling. Jens 

arne bestille en ny hætte til et motionsredskab, Dennis og Jens Arne ser om der 

mangler andet når nu der skal bestilles. Det skal næste år gøres opmærksom på 

at selv der ryddes væk efter spisning så er alle velkommen til at blive og hygge. 

Der skal købes mere mad til frokost.   

5. Tilbud beboerhus gulv. Der er kommet tilbud på gulv til salen på ca 56000,- og til 

køkkenet på ca 15000,- med montering og bortskaffelses af gammelt gulv. Der 

er enighed om at gulvet skal i både sal og køkkenet skal skiftes der vil komme en 

budget overskridelse, men der er enighed i bestyrelsen. Det vil komme til at tage 

ca en uge. Nikolai tager kontakt til Garant.  

6. Re-konstituering. Idet Emil har valgt at trækkes sig fra kasser posten, er der taget 

en supplant ind på posten. (Lisbeth Nielsen.)  

7. Udmelding af resultat.. Der skal laves et nyhedsbrev indeholdende tak for område 

dag og Sankt Hans, træer der skal fjernes og fordeling af træ efter listen. Samt 

indtrædende af Lisbeth, påmindelse om julebingo og juletræsfest. 

8. Bordet rundt / overdragelse af poster. Det er besluttet at krea gruppen kan 

fortsætte med at bruge beboerhuset men nu på fast ordning. Beboerhuset: 

Nikolai har haft en ubehagelig oplevelse med en lejer af huset, han efterlyser 

hvad han må gøre i sådanne tilfælde, løsning: han kan altid tilkalde en fra 

bestyrelsen. Christen og Nikolai tager et møde omkring færdiggørelse af køkken.  

Kasser: det besluttes af printer skal sættes op i beboerhuset. Fast rente kontoen 

”udløber” nu her til oktober og igen til maj obs på om det skal låses igen. Det 



 

 

kommer der overblik over til næste møde. Kommunen:  vedr. affald fremover, 

kommunen foreslår at der aftales med børnehaven om placering af affalds 

container.  Mette tager kontakt til energi Viborg omkring skæv lygtepæl ved 

beboerhuset. 

9. Dato for næste møde. 7/11-24 kl. 19 

10. Eventuelt:  


